
"אתה מכיר אותו.. כולם מכירים את אסף. בחור טוב כזה, אידיאליסט, מלח הארץ. מגניב וכריזמטי... מה הוא לא הספיק לעשות
בחייו?! חרש את הארץ לאורכה ולרוחבה, מכיר כל מעין שנמצא בכל חור נידח, מתנדב באיזה שלוש עמותות במקביל, הדריך
שנתיים את השבט החדש, עכשיו הוא רכז בסניף, היה הרב פורים של הישיבה, הוביל פרויקט לאימוץ חיילים בודדים.. הוא בטוח
יגיע לשייטת או לטיס.. אין מצב אפילו שלא.. מה?! למה אתה מסתכל עלי ככה? אני לא סוגד לו! הוא פשוט אחלה גבר. שווה למוד
ממנו.. הוא גם חתיכת דוס! אתה לא מבין איך הוא משלהב את כל החב"ב כשהוא מעביר פעולת ערב שבת ומדבר על הלכה, על
הקשר שלו עם הקב"ה.. ממש למוד ממנו-איך הוא באמת מתרכז רק בעיקר.. הרצון שלו חסר משמעות בעיניו-הכל זה הקב"ה..

ממש משעבד את עצמו לחיים של אידיאלים. וואלה אם אחותי הייתה בגילו, מייד הייתי מנסה לשדך.. מה?! מה אתה נתפס לקטנות?!
בסדר נכון אז ראית אותו פעם בקיץ בחוף לבנון עם כל הבנות מהשבט יושב על נרגילה, זה רק כי הוא מגיע לשם כדי לשנות את
השיח ולגרום לכל החבר'ה לא להיגרר למקומות לא טובים.. ואתה שואל מה עם ההיא שהוא ישב איתה כל הלילה בשבת חב"ב והם
דיברו?! לא לא, זה בכ ל לא ככה... סתם היה לה איזה משבר אמוני אז הוא ניסה לעזור. וזה לא נכון שהוא לא קם למניין בשבת!
הוא פשוט מתפ ל לבד שחרית כי זה עוזר לו יותר להתרכז, להתקרב להקב"ה וחוץ מזה לקידוש אחרי המניין הוא תמיד מגיע..
וגם זה ששנה הבאה הוא הולך לעשות ש"ש, הוא סיפר לי כבר על התכנית שלו להחזיר שם את כולם בתשובה, אפילו עלינו לעיר

לקנות ליקוטי מוהר"ן ואת כל כתבי הרב קוק, שיהיה להם ממה למוד שם חתיכת צדיק תראה מה זה-מוותר על לימוד תורה בישיבה
כדי שיוכל לכת לעבוד את האדמה וגם להחזיר את כולם בתשובה.. והשיא היה בקיץ שעבר-אתה לא קולט אפילו מה הוא סיפר

לי-הוא אשכרה ירד לסיני בטרמפים עם עוד שני חבר'ה, וכדי לא להדאיג את ההורים שלו אמר שהם נוסעים לקורס צלילה
באילת, הכל למען יישוב הארץ, כי בכ ל מי היום נוסע לסיני-אז הוא דאג שתהיה שם עוד נוכחות יהודית.. וואלה אחי לא יודע

מאיפה יש לו את כוחות הנפש האלה, את האהבה הכזו גדולה לה' ולתורה. הלוואי שהייתי זוכה להיות אפילו לחצי מהצדיקות שלו.." 
 ***

בכל אחד מאיתנו יש אסף כזה. אולי לרובנו האסף פחות פנאט, פחות שקוע עמוק עמוק בעולם שיצר לעצמו, אבל אצל כולנו ישנו
אסף שמשכנע את עצמו שוב ושוב שכל מה שהוא עושה זה לרצון הקב"ה. כן, גם הסדרה החדשה של נטפליקס-היא בכ ל על
ישראלים, היא גורמת לנו לאהוב כל אחד ואחת מעם ישראל, וכן בטח, גם לשבת עם חברות ולנגן בחמישי בערב במצפור

שבקצה היישוב-זה קבלת שבת, זה מחבר אותנו לשבת, למרות שהבית בבלאגן אטומי ואמא התח נה שנישאר לעזור קצת, בכל
זאת אנחנו משתדלים להיות טובים יותר-לא נסה לקחת משהו קצת יותר לנשמה?! ועזבו בכ ל את האישה הזקנה החצי עיוורת הזאת
שמנסה לחצות את הכביש, אני בדיוק ממהרת לחומוס אליהו, קבענו כמה חברות והבטחתי להן שאני אגיע בזמן.. אז וואלה-מתוך
רצון לעשות כרצונו של הקב"ה ולדבוק במידת היושר, אני אגיע בזמן כמו שהבטחתי, בטוח יהיה מישהו אחר שיוכל לעזור לה. כל

אחת ונקודת המפגש האישית שלה עם אסף. וזה לא בא ממקום רע, אנחנו באמת באמת רוצים לעשות טוב. אנחנו באמת רוצים
לשמח את הקב"ה ולדבוק בו. פשוט מדי פעם כשפוגשים אסף שכזה, בין אם במציאות ובין אם בתוכינו, שווה שניה לעצור
ופשוט לשאול-האם אנחנו מנסים לעשות רצו נו כרצונו, או שאולי אולי, לפעמים, בטעות, ואפילו בלי לשים לב-הפכנו את רצונו

לרצו נו?! לא הופכים חולשה לאידיאל.. לא עוצמים עיניים. עצרו. תפקחו. תביטו בעצמכם-ותשאלו אתכם-איפה באמת הקב"ה
היה רוצה שנהיה, ומה הוא היה רוצה שנעשה. אולי אם נצליח להגיע לכנות אמיתית ומלאה-נגלה, לפחות לפעמים את התשובה

האמיתית, בלי לעבוד על עצמנו ולשחק משחקים. אמת שכזו, ישרות, עיניים בוחנות, אמיתיות, מבקרות. שנזכה..

פרשת השבוע מלמדת אותנו עקרון מאוד מאוד חשוב מאוד רלוונטי ומדוייק לחיים שלנו. יש דרך בעבודת ה'. גם אם עוזה התכוון לעשות
טוב, גם אם בני אהרון רצו לצאת הכי צדיקים בעולם-זה פשוט לא היה מה שעמ"י היה צריך בנקודת הזמן הזו. בדור שלנו שכל כך עסוק

במה שנוח לי וטוב לי-עם אפס מחוייבות לעבודת ה' על פי הספר, נכון להרים את דגל ההלכה כפי שהיא-בפשטות-ולומר-ככה צריך
לעשות,ככה הקב"ה ציווה-ככה עושים. גם אם כולנו מלאי כוונות טובות זה פשוט לא ילך אם לא נעשה בדיוק עפ"י דרישות ההלכה והתורה.
והתורה-היא לא ספר דתי לפי דעתי-היא לא תתיישר לפי מה שנוח לנו וטוב לנו. היא אמת-של אלפי שנים, היא תורת חיים. הלוואי הלוואי

שנזכה.. מאמינה בכם, שבת שלום!

ֹון הָאֱ לֹוקם כב וּ אֶת-אֲר ִּ ֹון הָאֱ לֹקים.. וַ יָּקָם וַ יֵּלֶ ךְ וַ יַּרְ ָּשם אֵת אֲר
ׁ
ֹות מִ ֹו מִַּבעֲֵלי יְה וּדָה לְהַעֲל ֶשר אִּת

ׁ
דִָּוד וְכָל-הָעָם אֲ

ָשה. וְדִָוד
ׁ
ֹו בְּנֵי אֲִבינָדָב נֹהֲגִים אֶת-הָעֲָגלָה חֲדָ ֶשר בַּגִּבְעָה וְעֻ זָּא וְאְַחי

ׁ
שָּאֻה וּ מִֵּבית אֲִבינָדָב אֲ

ׂ
ָשה וַ יִּ

ׁ
אֶל-עֲָגלָה חֲדָ

ֹון שְלַח עֻ זָּה אֶל-אֲר
ׁ
ֹון וַ יִּ ֹות וּבִנְבָלִים.. וַ יָּ בֹא וּ עַד- גֹּרֶן נָכ שִים וּבְכִ נֹּר

ׁ
ֹו ַשחֲקִים לִפְנֵי ה' בְּ כֹל עֲֵצי בְר

ׂ
שְרֵָאל מְ

ׂ
וְכָל-בֵּית יִ

ׁשַּל וַ יָּמָת שָׁם. ֹו כִּי שָׁמְט וּ הַבָּקָר. וַ יִּחַר-אַף ה' בְּעֻ זָּה וַ יַּכֵּה וּ שָׁם הָאֱ לֹוקים עַל-הַ הָאֱ לֹקים וַ יֹּאֶחז בּ
 

ויקחו בני אהרון נדב ואביהוא איש מחתתו ויתנו בהן אש וישימו עליה קטורת ויקריבו לפני ה' אש זרה אשר לא
ציווה אותם.. ותא אש מלפני המזבח ותאכל אותם וימותו לפני ה'

לימוד מדריכים - פרשת שמיני
בס"ד ובהשתדלותנו


